
          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

BALVU NOVADA PAŠVALDĪBA 

BALVU NOVAVADA DOME 
Reģ.Nr 90009115622., Bērzpils iela 1A, Balvi, Balvu novads, LV-4501,  

tālrunis +371 64522453, e-pasts: dome@balvi.lv 

 
 

Balvos 

 

 FINANŠU KOMITEJAS SĒDES PROTOKOLS 
 

2024.gada 18.janvārī                                                                         Nr. 1 

 

Sēde sasaukta plkst. 13:00 

Sēdi atklāj plkst. 13:00 

 

Sēde notiek klātienē Balvos, Bērzpils ielā 1A 
Sēdes veids - atklāta 

 

Sēdes norise tiek ierakstīta audio formātā. 

 

Darba kārtībā: 

1. Par plānotā projekta SAM 4.3.1.3 "Sociālo mājokļu atjaunošana vai jaunu sociālo 

mājokļu būvniecība" pieteikuma izstrādi (INFORMATĪVS). 

2. Par nekustamā īpašuma “Klajumi”, Vecumu pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

pirkuma līguma slēgšanu. 

3. Par nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.36, Ezera ielā 24, Balvos, Balvu novadā 

atsavināšanu un pirkuma līguma slēgšanu. 

4. Par nekustamā īpašuma “Apseskalns”, Tilžas pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu. 

5. Par nekustamā īpašuma “Grāvji”, Susāju pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

6. Par nekustamā īpašuma “Lupīnas”, Šķilbēnu pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

7. Par nekustamā īpašuma “Līgas”, Briežuciema pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

8. Par nekustamā īpašuma Pils ielā 34, Viļakā, Balvu novadā atsavināšanu un izsoles 

noteikumu apstiprināšanu. 

9. Par nekustamā īpašuma Pils ielā 44, Viļakā, Balvu novadā atsavināšanu un izsoles 

noteikumu apstiprināšanu. 

10. Par nekustamā īpašuma “Pakalniņi”, Lazdulejas pagastā, Balvu novadā atsavināšanu 

un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 
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11. Par nekustamā īpašuma “Mārtiņkalns”, Medņevas pagastā, Balvu novadā atsavināšanu 

un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

12. Par nekustamā īpašuma “Apogi”, Bērzpils pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

13. Par nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.3, Kultūras ielā 3A, Žīguros, Žīguru pagastā, 

Balvu novadā atsavināšanu un atkārtotas izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

14. Par Balvu novada pašvaldības kustamās mantas – operatīvās ugunsdzēsēju kravas 

automašīnas GAZ 53A AC 30, valsts reģistrācijas numurs CZ3928, atsavināšanu un 

atkārtotas izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

15. Par nedzīvojamo telpu - ēkā “Pirmsskolas izglītības iestāde”, “Bērnudārzs”, Vīksna, 

Vīksnas pagasts, Balvu novads nomas maksas noteikšanu, nomas līguma projekta un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

16. Par projekta “Vides pieejamības veicināšana Balvu novada Nodarbinātības valsts 

aģentūras filiālē” līdzfinansējuma nodrošināšanu. 

17. Par līdzfinansējuma nodrošināšanu projektam “8. Starptautiskais mākslas plenērs 

“Valdis Bušs 2024””. 

18. Par Balvu novada pašvaldības policijas pakalpojuma “Personu atskurbināšana” 

maksas izcenojuma apstiprināšanu. 

19. Par Bērzpils pagasta pārvaldes apkures maksas pakalpojuma apstiprināšanu. 

20. Par grozījumiem Balvu novada pašvaldības amatpersonu un darbinieku atlīdzības 

nolikumā. 

21. Par grozījumiem Balvu novada domes 2023.gada 5.oktobra noteikumos Nr. 9/2023 

“Par valsts budžeta mērķdotācijas aprēķina un sadales kārtību un valsts sociālās 

apdrošināšanas obligātajām iemaksām Balvu novada pašvaldības pedagogu darba 

samaksai obligātās pirmsskolas izglītības, vispārējās pamatizglītības, vispārējās 

vidējās izglītības, interešu izglītības, profesionālās izglītības un profesionālās ievirzes 

izglītības iestādēs”. 

22. Par Balvu novada Bērnu un jauniešu centra vadītāja iecelšanu. 

 

Papildus darba kārtībā: 

23. Par grozījumu Balvu novada biznesa ideju konkursa “Tava biznesa ideja Balvu 

novadā” nolikumā. 

24. Par valsts finansējuma sadali pedagoģisko darbinieku darba samaksai un valsts 

sociālās apdrošināšanas obligātajām iemaksām no 2024.gada 1.janvāra līdz 2024.gada 

31.augustam. 

25. Par mēneša darba algas noteikšanu Balvu novada pašvaldības izglītības iestāžu 

vadītājiem. 

26. Par aizņēmumu prioritārā projekta “Baltinavas muzeja ēkas energoefektivitātes 

paaugstināšana” īstenošanai. 

27. Par Balvu pilsētas pārvaldes maksas pakalpojumu apstiprināšanu. 

28. Par saistošo noteikumu Nr.__/2024 „Par Balvu novada pašvaldības 2024.gada 

budžetu” pieņemšanu. 
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Sēdi vada – Sandra Kapteine 

Protokolē – Jūlija Korlaša 

 

Piedalās- 

Komitejas locekļi: deputāts Jānis Vancāns, deputāts Svetlana Pavlovska, deputāts Marija 

Duļbinska, deputāts Iveta Arelkeviča, deputāts Aldis Bukšs, deputāts Ruta Cibule, deputāts Anita 

Kokoreviča, deputāts Egons Salmanis, deputāts Imants Slišāns, deputāts Jānis Trupovnieks, 

deputāts Aija Mežale 

 

Ieinteresētās personas: 

Balvu novada administrācijas Izpilddirektore Daina Tutiņa, Balvu novada administrācijas 

izpilddirektora vietnieks administratīvajos un finanšu jautājumos Tamāra Locāne, Nekustamā 

īpašuma nodaļas nekustamā īpašuma speciāliste Terēzija Začeva, Nekustamā īpašuma nodaļas 

nekustamā īpašuma speciāliste Arta Ķerģe, Attīstības plānošanas nodaļas projektu vadītāja Agate 

Vanaga,  

attālināti izmantojot  https://us06web.zoom.us/ (attēla un skaņas pārraidi reālajā laikā) Balvu 

Sporta skolas direktore Ludmila Beļikova, Juridiskās nodaļas vecākais juriskonsults Juris 

Annuškāns, Nekustamā īpašuma nodaļas nekustamā īpašuma speciāliste Jana Krilova, Balvu 

Profesionālās un vispārizglītojošās vidusskolas direktore Biruta Vizule, Balvu pilsētas pārvaldes 

dārzkopības speciālists Renata Gavenyte, deputāts Sandra Kindzule (attālināti-bez balss tiesībām), 

Ziemeļlatgales Biznesa un tūrisma centra tūrisma organizatore Ineta Bordāne, Iepirkumu nodaļas 

vadītāja Dace Dzērve, Balvu pilsētas pārvaldes klientu apkalpošanas speciālists Rita Dreimane, 

Sabiedrisko attiecību nodaļas vadītāja Iluta Jaunžeikare, Juridiskās nodaļas Juriskonsults Sarmīte 

Gržibovska, Juridiskās nodaļas vadītāja Ilona Blūma, Juridiskās nodaļas Juriskonsults Iveta 

Kokoreviča, Attīstības plānošanas nodaļas projektu vadītāja Arvita Voiciša, Kancelejas un 

personāla nodaļas vadītāja Līga Vilciņa, Viļakas pilsētas pārvaldes saimniecības vadītājs Terēzija 

Babāne, Balvu novada Izglītības pārvaldes izglītības darba speciālists Terēza Čudarkina, Balvu 

novada Bāriņtiesas priekšsēdētāja Diāna Astreiko, Vīksnas pagasta pārvaldes vadītāja Dzintra 

Pipcāne, Ziemeļlatgales sporta centra lietvede Velta Sprudzāne, Balvu novada Sociālās pārvaldes 

vadītāja Viktorija Puka, Finanšu plānošanas un centralizētās grāmatvedības nodaļas grāmatvede 

Lilita Žuga, Rekavas vidusskolas direktore Žanna Maksimova, Finanšu plānošanas un centralizētās 

grāmatvedības nodaļas Ekonomists Ineta Leišavniece, Rugāju pagasta pārvaldes vadītāja Arnita 

Kļaviņa, Bērzpils pagasta pārvaldes vadītāja Biruta Bogdane, Ziemeļlatgales sporta centra vadītājs 

Arnis Voika, Kancelejas un personāla nodaļas vadītāja vietnieks Mareks Šubenieks, Balvu novada 

Izglītības pārvaldes Ekonomists Ieva Sīle, Balvu novada Bērnu un jauniešu centra vadītāja amata 

kandidāte Agnese Puļča, Balvu Valsts ģimnāzijas direktore Kristīne Lele, Attīstības plānošanas 

nodaļas projektu vadītāja Lonija Melnace, Balvu novada administrācijas Izpilddirektora vietnieks 

attīstības plānošanas un nekustamā īpašuma jautājumos Jānis Bubnovs, Kubulu pirmsskolas 

izglītības iestādes "Ieviņa" vadītāja Inga Eisaka, Krišjāņu pagasta pārvaldes vadītāja Iveta Socka-

Puisāne, Balvu novada Izglītības pārvaldes Izglītības darba speciāliste Maruta Brokāne, Viļakas 

pilsētas pārvaldes vadītājs Oļegs Kesks, Juridiskās nodaļas Juriskonsults Inese Trupovniece, 

Ziemeļlatgales laikraksta „Vaduguns“ redaktors Edgars Gabranovs, Balvu novada Izglītības 

pārvaldes vadītāja vietnieks Inta Kaļva, Kancelejas un personāla nodaļas klientu apkalpošanas 

speciāliste Linda Igaune, Balvu novada Izglītības pārvaldes vadītāja Inese Circene, Attīstības 

plānošanas nodaļas vadītājs Aleksandrs Sņegovs, Attīstības plānošanas nodaļas Projektu vadītājs 

Gatis Siliņš, Tehniskās nodaļas vadītājs Andris Zelčs, P/a "SAN - TEX" direktors Egons Strumpe, 

Balvu novada Izglītības pārvaldes lietvede Lāsma Saviča, Balvu kultūras un atpūtas centra 

direktore Dita Nipere, Kancelejas un personāla nodaļas personāla speciāliste Inese Siliņa, 

Baltinavas pagasta pārvaldes vadītāja Sarmīte Tabore, Attīstības plānošanas nodaļas Projektu 

https://us06web.zoom.us/
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vadītāja Santa Šmite, Balvu novada Dzimtsarakstu nodaļas vadītāja Svetlana Novika, Balvu 

novada Kultūras pārvaldes Kultūras darba vadītāja Iveta Tiltiņa, Finanšu plānošanas un 

centralizētās grāmatvedības nodaļas vadītāja Olga Siņica, Ziemeļlatgales biznesa un tūrisma centra 

vadītāja Mārīte Orniņa 

 

Nepiedalās-  

Komitejas locekļi:  Aigars Pušpurs- tiešā darba pienākumu dēļ, Sergejs Maksimovs – atrodas 

komandējumā (18.01.2024.), Sandra Kindzule (attālināti – bez balss tiesībām) 

 

Balsojums par papildus darba kārtības jautājumu iekļaušanu 

 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kaptiene: 

Sēdes vadītāja aicina komitejas locekļus apstiprināt papildus darba 

kārtības jautājumu iekļaušanu. Komitejas locekļi apstiprina papildus 

darba kārtības jautājumu iekļaušanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Sandra 

Kapteine, Anita Kokoreviča, Aija Mežale, Svetlana 

Pavlovska, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns, Marija Duļbinska) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: Apstiprināt papildus darba kārtības jautājumu iekļaušanu 

 

Balsojums par darba kārtību kopumā 

 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Sēdes vadītāja aicina komitejas locekļus apstiprināt darba kārtību 

kopumā. Komitejas locekļi apstiprina darba kārtību kopumā. Sāk izskatīt 

darba kārtības jautājumus. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Sandra 

Kapteine, Anita Kokoreviča, Aija Mežale, Svetlana 

Pavlovska, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns, Marija Duļbinska) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: Apstiprināt darba kārtību kopumā 
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1.§ 

Par plānotā projekta SAM 4.3.1.3 "Sociālo mājokļu atjaunošana vai jaunu sociālo mājokļu 

būvniecība" pieteikuma izstrādi (INFORMATĪVS) 

 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka šis jautājums tika izskatīts Sociālās un veselības aprūpes 

jautājumu komitejas sēdē. 

Ziņo Agate Vanaga: Ziņo, prezentē un sīkāk paskaidro par plānotā projekta SAM 4.3.1.3 

"Sociālo mājokļu atjaunošana vai jaunu sociālo mājokļu būvniecība" 

pieteikuma izstrādi. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Jautā, kad ir jāuzsāk šis projekts. 

Izsaka viedokli Agate 

Vanaga: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina šo sniegto informāciju pieņemt zināšanai un akceptē plānotā 

projekta pieteikuma izstrādi. 

 

Nolemj: 
Informācija tiek pieņemta zināšanai un tiek akceptēta 

plānotā projekta pieteikuma izstrāde. 

 

2.§ 

Par nekustamā īpašuma “Klajumi”, Vecumu pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

pirkuma līguma slēgšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

11 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Sandra 

Kapteine, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis 

Vancāns, Marija Duļbinska) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  

1 (Anita Kokoreviča - Nepiedalās balsojumā - atbilstoši 

likuma „Par interešu konflikta novēršanu valsts 

amatpersonu darbībā” 11.panta pirmajai daļai) 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma “Klajumi”, Vecumu pagastā, Balvu 

novadā atsavināšanu un pirkuma līguma slēgšanu" 
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3.§ 

Par nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.36, Ezera ielā 24, Balvos, Balvu novadā atsavināšanu 

un pirkuma līguma slēgšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Aija 

Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Imants 

Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.36, Ezera ielā 24, Balvos, 

Balvu novadā atsavināšanu un pirkuma līguma slēgšanu" 

 

4.§ 

Par nekustamā īpašuma “Apseskalns”, Tilžas pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

11 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Aija Mežale, Svetlana 

Pavlovska, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Anita Kokoreviča - Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma “Apseskalns”, Tilžas pagastā, Balvu 

novadā izsoles rezultātu apstiprināšanu un pirkuma līguma 

slēgšanu" 
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5.§ 

Par nekustamā īpašuma “Grāvji”, Susāju pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un izsoles 

noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Aija 

Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Imants 

Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns, Aija Mežale) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma “Grāvji”, Susāju pagastā, Balvu 

novadā atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu" 

 

6.§ 

Par nekustamā īpašuma “Lupīnas”, Šķilbēnu pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Aija 

Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Imants 

Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns, Aija Mežale) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma “Lupīnas”, Šķilbēnu pagastā, Balvu 

novadā atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu" 
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7.§ 

Par nekustamā īpašuma “Līgas”, Briežuciema pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Aija 

Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Imants 

Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns, Aija Mežale) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma “Līgas”, Briežuciema pagastā, Balvu 

novadā atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu" 

 

8.§ 

Par nekustamā īpašuma Pils ielā 34, Viļakā, Balvu novadā atsavināšanu un izsoles 

noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Aija 

Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Imants 

Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns, Aija Mežale) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma Pils ielā 34, Viļakā, Balvu novadā 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu" 
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          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

9.§ 

Par nekustamā īpašuma Pils ielā 44, Viļakā, Balvu novadā atsavināšanu un izsoles 

noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Aija 

Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Imants 

Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns, Aija Mežale) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma Pils ielā 44, Viļakā, Balvu novadā 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu" 

 

10.§ 

Par nekustamā īpašuma “Pakalniņi”, Lazdulejas pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Aija 

Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Imants 

Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns, Aija Mežale) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma “Pakalniņi”, Lazdulejas pagastā, 

Balvu novadā atsavināšanu un izsoles noteikumu 

apstiprināšanu" 
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          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

11.§ 

Par nekustamā īpašuma “Mārtiņkalns”, Medņevas pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Aija 

Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Imants 

Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns, Aija Mežale) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma “Mārtiņkalns”, Medņevas pagastā, 

Balvu novadā atsavināšanu un izsoles noteikumu 

apstiprināšanu" 

 

12.§ 

Par nekustamā īpašuma “Apogi”, Bērzpils pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un izsoles 

noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Aija 

Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Imants 

Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns, Aija Mežale) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma “Apogi”, Bērzpils pagastā, Balvu 

novadā atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu" 
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          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

13.§ 

Par nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.3, Kultūras ielā 3A, Žīguros, Žīguru pagastā, Balvu 

novadā atsavināšanu un atkārtotas izsoles noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Aija 

Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Imants 

Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns, Aija Mežale) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.3, Kultūras ielā 3A, 

Žīguros, Žīguru pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

atkārtotas izsoles noteikumu apstiprināšanu" 

 

14.§ 

Par Balvu novada pašvaldības kustamās mantas – operatīvās ugunsdzēsēju kravas 

automašīnas GAZ 53A AC 30, valsts reģistrācijas numurs CZ3928, atsavināšanu un 

atkārtotas izsoles noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Aija 

Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Imants 

Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns, Aija Mežale) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Balvu novada pašvaldības kustamās mantas – operatīvās 

ugunsdzēsēju kravas automašīnas GAZ 53A AC 30, valsts 
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          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

reģistrācijas numurs CZ3928, atsavināšanu un atkārtotas 

izsoles noteikumu apstiprināšanu" 

 

15.§ 

Par nedzīvojamo telpu - ēkā “Pirmsskolas izglītības iestāde”, “Bērnudārzs”, Vīksna, 

Vīksnas pagasts, Balvu novads nomas maksas noteikšanu, nomas līguma projekta un izsoles 

noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Terēzija Začeva: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Uzdod jautājumu, kādam mērķim tas ir paredzēts. 

Izsaka viedokli Terēzija 

Začeva: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Aija 

Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Imants 

Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns, Aija Mežale) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nedzīvojamo telpu - ēkā “Pirmsskolas izglītības iestāde”, 

“Bērnudārzs”, Vīksna, Vīksnas pagasts, Balvu novads 

nomas maksas noteikšanu, nomas līguma projekta un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu" 

 

16.§ 

Par projekta “Vides pieejamības veicināšana Balvu novada Nodarbinātības valsts 

aģentūras filiālē” līdzfinansējuma nodrošināšanu 

 

Ziņo Arvita Voiciša: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Aija 

Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Imants 

Slišāns, Jānis Vancāns, Aija Mežale) 

"pret" -  nav 
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          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Jānis Trupovnieks - Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

projekta “Vides pieejamības veicināšana Balvu novada 

Nodarbinātības valsts aģentūras filiālē” līdzfinansējuma 

nodrošināšanu" 

 

17.§ 

Par līdzfinansējuma nodrošināšanu projektam “8. Starptautiskais mākslas plenērs “Valdis 

Bušs 2024”” 

 

Ziņo Vineta Zeltkalne: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Uzdod jautājumus. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Uzdod jautājumu par kamermūzikas festivālu. 

Izsaka viedokli Vineta 

Zeltkalne: 

Atbild uz jautājumiem un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Uzdod jautājumus. 

Izsaka viedokli Vineta 

Zeltkalne: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Vineta 

Zeltkalne: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Aija 

Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Imants 

Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns, Aija Mežale) 

"pret" -  nav 
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          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

līdzfinansējuma nodrošināšanu projektam “8. 

Starptautiskais mākslas plenērs “Valdis Bušs 2024””” 

 

18.§ 

Par Balvu novada pašvaldības policijas pakalpojuma “Personu atskurbināšana” maksas 

izcenojuma apstiprināšanu 

 

Ziņo Ineta Leišavniece: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Rita 

Kravale: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Uzdod jautājumu. 

Izsaka viedokli Rita 

Kravale: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Imants 

Slišāns: 

Uzdod jautājumu. 

Izsaka viedokli Rita 

Kravale: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Vancāns: 

Uzdod jautājumu. 

Izsaka viedokli Rita 

Kravale: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Aija 

Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Imants 

Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns, Aija Mežale) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Balvu novada pašvaldības policijas pakalpojuma “Personu 

atskurbināšana” maksas izcenojuma apstiprināšanu" 
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          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

19.§ 

Par Bērzpils pagasta pārvaldes apkures maksas pakalpojuma apstiprināšanu 

 

Ziņo Ineta Leišavniece: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Aija 

Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Imants 

Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns, Aija Mežale) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bērzpils pagasta pārvaldes apkures maksas pakalpojuma 

apstiprināšanu” 

 

20.§ 

Par grozījumiem Balvu novada pašvaldības amatpersonu un darbinieku atlīdzības 

nolikumā 

 

Ziņo Juris Annuškāns: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Aija 

Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Imants 

Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns, Aija Mežale) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

grozījumiem Balvu novada pašvaldības amatpersonu un 

darbinieku atlīdzības nolikumā” 
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          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

21.§ 

Par grozījumiem Balvu novada domes 2023.gada 5.oktobra noteikumos Nr. 9/2023 “Par 

valsts budžeta mērķdotācijas aprēķina un sadales kārtību un valsts sociālās apdrošināšanas 

obligātajām iemaksām Balvu novada pašvaldības pedagogu darba samaksai obligātās 

pirmsskolas izglītības, vispārējās pamatizglītības, vispārējās vidējās izglītības, interešu 

izglītības, profesionālās izglītības un profesionālās ievirzes izglītības iestādēs” 

 

Ziņo Ieva Sīle: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Aija 

Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Imants 

Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns, Aija Mežale) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

grozījumiem Balvu novada domes 2023.gada 5.oktobra 

noteikumos Nr. 9/2023 “Par valsts budžeta mērķdotācijas 

aprēķina un sadales kārtību un valsts sociālās 

apdrošināšanas obligātajām iemaksām Balvu novada 

pašvaldības pedagogu darba samaksai obligātās 

pirmsskolas izglītības, vispārējās pamatizglītības, 

vispārējās vidējās izglītības, interešu izglītības, 

profesionālās izglītības un profesionālās ievirzes izglītības 

iestādēs”” 

 

22.§ 

Par Balvu novada Bērnu un jauniešu centra vadītāja iecelšanu 

 

Ziņo Daina Tutiņa: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka uztur savu ierosinājumu domes sēdē sniegt nopietnu 

prezentāciju par savu redzējumu iestādē. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 



17 
 
          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Aija 

Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Imants 

Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Balvu novada Bērnu un jauniešu centra vadītāja iecelšanu” 

 

23.§ 

Par grozījumu Balvu novada biznesa ideju konkursa “Tava biznesa ideja Balvu novadā” 

nolikumā 

 

Ziņo Mārīte Orniņa: Ziņo, prezentē un sīkāk paskaidro par savas iestādes darbību. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Sīkāk paskaidro par Viļakas iedzīvotāju lūgumu par tūrisma 

organizatoru arī tajā pusē. 

Izsaka viedokli Mārīte 

Orniņa: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina šo sniegto informāciju pieņemt zināšanai. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Aija 

Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Imants 

Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns) 
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"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

grozījumu Balvu novada biznesa ideju konkursa “Tava 

biznesa ideja Balvu novadā” nolikumā” 

 

24.§ 

Par valsts finansējuma sadali pedagoģisko darbinieku darba samaksai un valsts sociālās 

apdrošināšanas obligātajām iemaksām no 2024.gada 1.janvāra līdz 2024.gada 31.augustam 

 

Ziņo Ieva Sīle: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. Plkst.15.01 deputāts 

J.Trupovnieks atstāja komitejas sēdi. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

11 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Aija 

Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Imants 

Slišāns, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

valsts finansējuma sadali pedagoģisko darbinieku darba 

samaksai un valsts sociālās apdrošināšanas obligātajām 

iemaksām no 2024.gada 1.janvāra līdz 2024.gada 

31.augustam" 

 

25.§ 

Par mēneša darba algas noteikšanu Balvu novada pašvaldības izglītības iestāžu vadītājiem 

 

Ziņo Ieva Sīle: Komitejas loceklis Jānis Trupovnieks plkst.15.02 atgriezās atpakaļ. 

Komitejas loceklis Aldis Bukšs atstāja komitejas sēdi. Ziņo par 

lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  

3 (Iveta Arelkeviča - Nepiedalās balsojumā - atbilstoši 

likuma „Par interešu konflikta novēršanu valsts 

amatpersonu darbībā” 11.panta pirmajai daļai, Egons 

Salmanis - Nepiedalās balsojumā - atbilstoši likuma „Par 

interešu konflikta novēršanu valsts amatpersonu darbībā” 

11.panta pirmajai daļai, Imants Slišāns - Nepiedalās 

balsojumā - atbilstoši likuma „Par interešu konflikta 

novēršanu valsts amatpersonu darbībā” 11.panta pirmajai 

daļai) 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

mēneša darba algas noteikšanu Balvu novada pašvaldības 

izglītības iestāžu vadītājiem" 

 

26.§ 

Par aizņēmumu prioritārā projekta “Baltinavas muzeja ēkas energoefektivitātes 

paaugstināšana” īstenošanai 

 

Ziņo Olga Siņica: Komitejas loceklis A.Bukšs plkst.15.05 atgriezās atpakaļ. Ziņo par 

lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Uzdod jautājumu. 

Izsaka viedokli Gatis 

Siliņš: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

10 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, 

Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Aija Mežale, Svetlana 

Pavlovska, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"pret" -  1 (Jānis Trupovnieks) 



20 
 
          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

"atturas" -  1 (Aldis Bukšs) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

aizņēmumu prioritārā projekta “Baltinavas muzeja ēkas 

energoefektivitātes paaugstināšana” īstenošanai" 

 

27.§ 

Par Balvu pilsētas pārvaldes maksas pakalpojumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Ineta Leišavniece: Komitejas loceklis I.Slišāns plkst.15.15 atstāja komitejas sēdi. Ziņo par 

lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. Plkst.15.15 tiek izsludināts 

pārtraukums 10 minūtes. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

11 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Aija 

Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Balvu pilsētas pārvaldes maksas pakalpojumu 

apstiprināšanu" 

 

28.§ 

Par saistošo noteikumu Nr.__/2024 „Par Balvu novada pašvaldības 2024.gada budžetu” 

pieņemšanu 

 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Skaidro, par to, kāds izskatīsies 2024.gada budžets bija jau skaidrs 

2023.gada nogalē. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Skaidro, ka šodienas mērķis ir sniegt ieskatu gan par ieņēmumu un 

izdevumu sadaļām, kā arī sniegt informāciju salīdzinājumā ar 

pagājušajiem gadiem. Sniedz sīkāku informāciju. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Jautā par aizdevumu procentiem. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 
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Izsaka viedokli Olga 

Siņica: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Tamāra 

Locāne: 

Turpina sniegt informāciju par izdevumiem atbilstoši funkcionālajām 

kategorijām. 

Izsaka viedokli Imants 

Slišāns: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Jautā par aizņēmumiem. 

Izsaka viedokli Tamāra 

Locāne: 

Skaidro, ka būtu jādomā, ko varam darīt, lai varētu atrisināt šo radušos 

situāciju. Būtu jālemj par pagastu reorganizēšanas darbību, par skolu 

reorganizēšanu. Šī ir šobrīd reāla situācija, kurā šobrīd esam un par to 

būtu nopietni jādomā. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Jautā, vai ir kādi konkrēti priekšlikumi, kas būtu jādara, lai līdz 

25.janvārim varam sakārtot šo jautājumu un pieņemt šo budžetu. 

Izsaka viedokli Tamāra 

Locāne: 

Sīkāk paskaidro par priekšlikumiem, ko varētu veikt. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Tamāra 

Locāne: 

Sīkāk paskaidro par patēriņa kredītu, pamatsummas atmaksu, darba 

nedēļas samazinājumu uz 4 darba dienām. 

Izsaka viedokli Imants 

Slišāns: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Imants 

Slišāns: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Skaidro, ka plkst.17.00 tiek izsludināts Finanšu komitejas sēdes 

pārtraukums un sēde turpināsies rīt-19.01.2024. plkst.9.00. 

Ziņo Sergejs 

Maksimovs: 

Pēc pārtraukuma tiek turpināta Finanšu komitejas sēde. Informē, ka 

19.01.2024. komitejas sēdē - piedalās komitejas locekļi - S.Maksimovs, 

R.Cibule, I.Arelkeviča, A.Kokoreviča, I.Slišāns, S.Kapteine, E.Salmanis, 

A.Mežale, J.Trupovnieks, S.Kindzule (attālināti - bez balss tiesībām), 

A.Bukšs (attālināti-bez balss tiesībām), M.Duļbinska (attālināti - ar balss 

tiesībām - veselības stāvokļa dēļ). Sēdē nepiedalās komitejas locekļi 

A.Pušpurs, S.Pavlovska, J.Vancāns - tiešā darba pienākuma dēļ. 

Izsaka viedokli Tamāra 

Locāne: 

Sīkāk paskaidro par nepilnu darba nedēļu- kā tas varētu izskatīties 

finansiāli. 
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Izsaka viedokli Olga 

Siņica: 

Sīkāk paskaidro par pāreju uz 4 dienu darba nedēļu. Par pamatsummas 

aizdevumu. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro par slodzēm un darba apjomiem. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka no savas puses vēlētos paskaidrot par vairākiem 

priekšlikumiem, kā arī nolasīt J.Vancāna priekšlikumu. Sīkāk paskaidro 

par 4 dienu darba nedēļu, ka nav īsti skaidrs vai tas būs visu gadu, vai 

noteiktā laika periodā, pamatsummas maksājuma atlikšanu, aicinājums 

būtu domes sēdē iekļaut papildus darba kārtības jautājumu - Par iekšējo 

normatīvo dokumentu izstrādi, kas regulētu par sētnieku un apkopēju 

noslogojumu visās iestādēs. Skaidro, ka uz februāra sēdi būtu 

nepieciešams sagatavot pagasta pārvalžu jauno struktūru, kā arī sniegt 

informāciju par to, kam īsti pakārtotas visas iestādes un sīkāk paskaidro. 

Skaidro, ka jādomā arī par patēriņa kredīta iespējām. Nolasa J.Vancāna 

iesūtītos priekšlikumus - vajadzētu padomāt par Balvu iekļaujošā 

izglītības centra reorganizāciju, likvidējot nepieciešamās amatu vienības, 

iekļaujot Izglītības pārvaldē. Jāizvērtē pagastu pārvalžu štati, struktūra, 

jāizvērtē administrācijas optimizēšana, brīvprātīgās iniciatīvas pabalsti, 

jāizvērtē pamatlīdzekļu iegādes un kredītprogrammu nomaksu 

pagarināšanu un atliktos maksājumus 2024.gadā. Uzskata, ka ir jāsper šie 

soļi, kas obligāti veicami jau februārī. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka interesē informācija par pilnīgi visām iestādēm, jādomā par 

štatu pārskatīšanu, par patēriņa kredītiem, par projektiem. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Sīkāk paskaidro par finansēšanas avotiem- vispārējiem ieņēmumiem. 

Skaidro, ka ir jāmeklē, kur ir tā problēma, ka šobrīd ir tik liels iztrūkums. 

Izsaka viedokli Imants 

Slišāns: 

Sīkāk paskaidro par Izglītības pārvaldes sniegto informāciju, par štatiem, 

par 4 dienu darba nedēļu. Uzskata, ka ir jāskatās smalki pa iestādēm. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Lūdz sīkāk paskaidrot par 4 dienu darba laiku - kā īsti tas ir domāts un 

vai šobrīd tas ir kā īstermiņa variants. Aicinājums būtu laicīgi visu šo 

informāciju iesniegt. Skaidro, ka vēlētos saņemt detalizētu informāciju 

par visām šīm iespējām. Piekrīt tam, ka ir jāpārskata visas iestādes, kā arī 

skaidro, ka vēlētos zināt un saprast to iemeslu, kāpēc tā ir noticis. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Sīkāk paskaidro par novadu kopumā, par budžeta veidošanu. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Lūdz precizēt par risinājumu - pāreju uz 4 darba dienām. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro par algoritmu kopumā. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka vajadzīga rīcība šobrīd, ko mēs darīsim un kāds būs 

risinājums. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Precizē savu iepriekš teikto par sētniekiem, lai to neviens nepārprot, ka 

ir nepieciešams kaut kāds kritērijs. Skaidro, ka jāiziet cauri visām 

iestādēm, par Sociālās jomas pabalstiem. 
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Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Skaidro, ka situācija ir nopietna, ka laika ir maz, jābūt līdzvērtīgai 

izvērtēšanai visās iestādēs, par iestādēm kopumā, par izvērtēšanu. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Sīkāk paskaidro par deputātu atalgojumu. 

Izsaka viedokli Imants 

Slišāns: 

Skaidro par deputātu atalgojumu, ka būtu jāpadomā, kā to risināt 

juridiski. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka būtu nepieciešams pārskatīt pašvaldības brīvprātīgās 

funkcijas, ka būtu jāsagatavo dokuments par vienotu pieeju, 

nepieciešama institūciju apvienošanu izvērtēšana, tai skaitā arī nodaļu. 

Uzskata, ka viens ir tas ko varam apņemties un izdarīt- tas ir štatu 

samazinājums, kā arī īstermiņa kredīta saistības. 

Izsaka viedokli Tamāra 

Locāne: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Imants 

Slišāns: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka izpildvarai ir dots uzdevums pārdomāt šīs iespējas un veikt 

aprēķinus un iesniegt līdz sestdienas vakaram iespējamos variantus, lai 

deputāti var iepazīties ar informāciju. Skaidro, ka plkst.10.35 tiek 

izsludināts Finanšu komitejas sēdes pārtraukums un sēde turpināsies 

pirmdien-22.01.2024. plkst.9.00. 

Ziņo Sergejs 

Maksimovs: 

Pēc pārtraukuma tiek turpināta Finanšu komitejas sēde. Informē, ka 

22.01.2024. komitejas sēdē - piedalās komitejas locekļi - Sergejs 

Maksimovs, Marija Duļbinska, Aija Mežale, Jānis Vancāns, Ruta Cibule, 

Iveta Arelkeviča, Anita Kokoreviča, Imants Slišāns, Sandra Kapteine, 

Egons Salmanis, Jānis Trupovnieks), attālināti - bez balss tiesībām -

Sandra Kindzule, Aldis Bukss, nepiedalās - Aigars Pušpurs, Svetlana 

Pavlovska. 

Izsaka viedokli Olga 

Siņica: 

Sīkāk paskaidro par ieņēmumu, izdevumu finansēšanas daļu visās 

pozīcijās. Paskaidro par precizētajiem samazinājumiem un, kas tajos 

ietilpst. 

Izsaka viedokli Iveta 

Arelkeviča: 

Sīkāk paskaidro par tehnisko štatu noteikumiem un ierosina tos 

paplašināt un attiecināt uz visām iestādēm. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Lūdz paplašināt šos noteikumus. Skaidro, ka būtu jāizdala pa struktūrām, 

par darba apjomiem attiecībā uz citām iestādēm. Ir nepieciešams izstrādāt 

vienādus un vienotus dokumentus. 
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Izsaka viedokli Imants 

Slišāns: 

Jautā, vai šie noteikumi ir jāapstiprina domes sēdē, vai tie ir klāt pie 

budžeta jautājuma. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka vēlētos, lai šie noteikumi jau būtu pie budžeta jautājuma. 

Jautā izpilddirektora vietniekam J.Bubnovam, vai tuvākās dienas varētu 

sagatavot iespējamos variantus arī par citām iestādēm. 

Izsaka viedokli Jānis 

Bubnovs: 

Skaidro, ka runājot par citām iestādēm, šos noteikumus varētu izskatīt 

februārī, jo ir atšķirīgi principi nekā izglītības iestādēm. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka līdz ceturtdienai vēlētos saņemt konkrētus principus. 

Izsaka viedokli Jānis 

Bubnovs: 

Skaidro, ka mēģinās kaut kādu kopsavilkumu sataisīt, ko informatīvi 

varētu pārrunāt. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Vēlas precizēt konkrēti par atsevišķām lietām - par ienākumiem kopā, 

skaidro, ka 2.pielikumā nesakrīt summas, ka tās būtu nepieciešams 

precizēt. Jautā par samazinājumu administrācijā, kas bija tas, ka 

1.variantā pieauga tik krasi šie izdevumi un tagad tie ir samazināti. Kas 

bija tas, kas sākotnēji palielināja par tādu summu. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro, ka administrācijā atalgojums tika rēķināts arī uz 

brīvajām vakansēm. 

Izsaka viedokli Tamāra 

Locāne: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā par finansēšanas daļu - izdevumiem- vispārējiem valdības 

dienestiem, kredītiem, par patēriņa kredītu. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

No savas puses izsaka priekšlikumu, ka ilglaicīgi nevēlētos, lai paliek šis 

modulis par 4 darba dienām. Sīkāk paskaidro par tehnisko štatu 

noteikumiem, ka vēlētos, lai arī visām gradācijām šādi noteikumi būtu. 

Būtu par vienotu pieeju pilnīgi visiem. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro par budžeta pieņemšanu, ka vajadzētu visus šos noteikumus 

pieņemt, kā arī būtu jāzin par štatu izmaiņām, ka būtu jābūt informētiem 

par tiem lēmumiem, ko pieņem izpilddirektore, par kultūras pasākumiem, 

ka tie būtu jāpārskata Izglītības, kultūras un sporta jautājumu komitejas 

sēdes vadītājai. Skaidro, ka būtu jāzin, ko īsti ir samazinājusi Kultūras 

pārvalde, uzskata, ka dēļ šīs situācijas nevar tagad notikt, tas, ka paliekam 

pilnīgi bez pasākumiem. Sīkāk skaidro par īpašumu pārdošanām, ceļiem, 

ielām, iesaistēm projektos, attīrīšanas iekārtām, apkuri. Sīkāk skaidro par 

cipariem, skaitļiem, kas tiek pasniegti. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Skaidro, ka līdz galam nav skaidrs par samazinājumu attiecībā uz 

administrāciju, lai nerastos spekulācija ar skaitļiem, gribētos saprast, ar 

ko tieši saistīts šis palielinājums un samazinājums. Skaidro par tehnisko 

darbinieku noteikumiem, ka šobrīd saprot to, ka pagaidām tie tiks 

piedāvāti tikai apspriešanai. 

Izsaka viedokli Tamāra 

Locāne: 

Skaidro, ka šie noteikumi šobrīd attiecas tikai uz izglītības iestādēm, 

šobrīd budžetā tie netiks iekļauti, būs nākošie budžeta grozījumi aprīlī, 

maijā, tad arī varēs veikt šos grozījumus. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Sīkāk paskaidro par pasākumu plāniem, ka šobrīd sanāk, ka tās iestādes, 

kas iesniedza precizētos plānus, tas tiks ņemts vērā un pārējais tad nē. 
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Izsaka viedokli Olga 

Siņica: 

Sīkāk skaidro, ka tie tiks saprecizēti un visas summas tiks iekļautas 

budžetā pie attiecīgā finansējuma. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Jautā par īpašumu pardošanu, kā šobrīd paliek tas, kas tika norunāts 

iepriekš, ka kāds noteikts % no summas paliek konkrētajā pagastā. Lūdz 

sīkāk paskaidrot par patēriņa kredītu un tā sekām uz 3 gadiem, lai 

nenonākam vēl trakākā situācijā, nekā esam jau šobrīd. 

Izsaka viedokli Olga 

Siņica: 

Sīkāk paskaidro par %, kas pienākas attiecīgās teritorijas pārvaldei. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā, vai var apstiprināt šo budžetu, ja šobrīd nav lēmuma par patēriņa 

kredītu un vai tas 100% tiks piešķirts. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka šobrīd cerēja sadzirdēt to, ka tiks pārskatīta struktūra, ka 

mums ir skaidra programma, kas tieši tiks darīts. Skaidro, ka par 

labklājības sadaļu arī ir jānes atbildība. Sīkāk paskaidro par atbalsta 

lietām - bērniem. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Sīkāk paskaidro par nepieciešamajām izmaiņām, kas iepriekš bija tikai 

runāšanas formā. Pie šīs situācijas beidzot būsim spiesti mainīt savu 

domāšanu. Sīkāk skaidro par priekšlikumu, ko vēlētos iekļaut un izmainīt 

deputātu atlīdzības stundas no 75 stundām uz 45 stundām. Sīkāk par 

Jauniešu centru. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka šie saistošie noteikumi būtu jāatbalsta un jāvirza uz domes 

sēdi ar šiem grozījumiem, kas šobrīd tika minēti. Sīkāk skaidro par 

strukturālām reformām, kas tiks veiktas, par samazinājumu 

saimnieciskās lietās, par to, ka jāskatās proporcionāli, kas būtu 

jāsamazina. Par to, ka jāveido strukturālas reformas un jādomā par 

taisnīgumu. Sīkāk skaidro par kredītu un tā iespējām, ja varēsim parādīt, 

kādas būs darbības. Skaidro, ka šobrīd būtu jāvirza budžeta projekts uz 

domes sēdi apstiprinot pielikumus jaunā redakcijā. Sīkāk skaidro par 

tehnisko štatu noteikumiem, ka iespējams, ka tie tiks skatīti informatīvi. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Sīkāk skaidro par 4 darba dienu nedēļu. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Sīkāk paskaidro par deputātu atalgojumiem, kas attiecas uz iestāžu 

vadītājiem. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Sīkāk paskaidro par iesniegumiem represētajiem, neredzīgo invalīdu 

biedrībai, senioriem, ka būtu vismaz neliels finansējums jāpiešķir. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro par komitejas locekles R.Cibules iesniegto priekšlikumu 

par deputātu atalgojuma stundu samazinājumu. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto priekšlikumu -mainīt saistošajos noteikumos 

deputātu atlīdzības noteiktās stundas un skaitli 75 aizstāt ar skaitli 45, par 

ko komitejas locekļi nobalso ar 9 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Aija Mežale, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Vancāns) balsīm par, pret - 1 (Sergejs 

Maksimovs), atturas 1 (Jānis Trupovnieks). Priekšlikums tiek atbalstīts. 

Lūgums sagatavot grozījumus saistošajos noteikumos papildus domes 

sēdes darba kārtībā par deputātu atalgojuma stundu samazinājumu. 
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Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto priekšlikumu - Apstiprināt saistošo 

noteikumu Nr.__/2024 „Par Balvu novada pašvaldības 2024.gada 

budžetu” pielikumus jaunā redakcijā, kas tiks precizēti uz domes sēdi, 

par ko komitejas locekļi nobalso ar 10 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, 

Marija Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Vancāns) balsīm par, pret - nav, atturas - 1 (Jānis Trupovnieks). 

Priekšlikums tiek apstiprināts. Lūdz precizēt un izteikt pielikumus jaunā 

redakcijā līdz domes sēdei. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu ar izteiktajiem 

priekšlikumiem, papildinājumiem un labojumiem. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

10 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, 

Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, 

Aija Mežale, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Jānis Trupovnieks) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

saistošo noteikumu Nr.__/2024 „Par Balvu novada 

pašvaldības 2024.gada budžetu” pieņemšanu" ar 

labojumiem un  papildinājumiem 

 

 

Sēdi slēdz plkst. 10:20 

 

Sēdi vadīja (18.01.2024.)– 

Komitejas sēdes vadītāja                                                                                          Sandra Kapteine 

 

Sēdi vadīja (19.01.2024., 22.01.2024.) – 

Komitejas sēdes vadītājs                                                                                     Sergejs Maksimovs 

 

 

Sēdi protokolēja –  

sēžu protokolu vadītāja                     Jūlija Korlaša 
 
 

 
 


